

တၢ်သံကွၢ်တဖၣ်လၢဘၣ်တၢ်သံကွၢ်အီၤတလီၢ်လီၢ်ဘၣ်ဃးဒီးဖိသၣ်

တၢ်ကွၢ်ထွဲ တၢ်ဆါသံသတြိၣ် EBT

(P-EBT) ဒီး တၢ်ကိၢ်ခါဖိသၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲ P-EBT

2020-2021 ကိုတၢ်သိၣ်လိနံၣ် (လၢယူၤ 3, 2021)

Q1: ဖိသၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲ P-EBT န့ၣ်မ့ၢ်မနုၤလဲၣ်.

A: အအံၤမ့ၢ်တၢ်မၤစၢၤတစီၤတလီၢ်လၢအဘၣ်တၢ်ဟံၣ်ဂၢၢ်ဟံၣ်ကျါအီၤလၢကိၢ်စၢၤဖျိၣ်ပဒိၣ်ပပုၤဒ်သိးကမၤစၢၤဟံၣ်ဖိဃီဖိလၢအိၣ်ဒီး ဖိလၢသးနံၣ်အိၣ် 6 နံၣ်ဆူအဖီလၢာ် ဖဲလၢဘၣ်ကွၢ်ဆါခဲၣ်ဒီး COVID-19 တၢ်ဆါသံသတြိၣ်အံၤအခါန့ၣ်လီၤ.

Q2: မတၢၤအိၣ်ဒီးတၢ်ခွဲးတၢ်ဟံၣ်လၢကဒီးန့ၣ်ဘၣ် ဖိသၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲ P-EBT တၢ်မၤစၢၤလဲၣ်.

A: Vermont ဟံၣ်ဖိဃီဖိဒီးန့ၣ်ဘၣ် 3SquaresVT တၢ်မၤစၢၤဘၣ်ဃးဖိသၣ်သးနံၣ်ဆူန့ၣ်ဆူအဖီလၢာ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ဖိသၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲ P-EBT တၢ်မၤစၢၤန့ၣ်တၢ်ကဟ့ၣ်စးထီၣ်တလါဘၣ်တလါ စးထီၣ်လါအီးကထိဘၣ် 2020 တုၤလၢ လၢယူၤ 2021 ဆူဟံၣ်ဖိဃီဖိလၢအဒီးန့ၣ်ဘၣ်တၢ်မၤစၢၤလီၤ.

Q3: တၢ်ကိၢ်ခါဖိသၣ်တၢ်ကဟ့ၣ်ကယာ် P-EBT န့ၣ်မ့ၢ်တၢ်မနုၤလဲၣ်.

A: တၢ်ကိၢ်ခါဖိသၣ်တၢ်ကဟ့ၣ်ကယာ် P-EBT န့ၣ်မ့ၢ်တၢ်သုးထီၣ် ဖိသၣ်တၢ်ကဟ့ၣ်ကယာ် P-EBT ပၢၢ်တုၤလၢတၢ်ကိၢ်ထီၣ်ကတီၢ်န့ၣ်လီၤ.

Q4: မတၢၤအိၣ်ဒီးတၢ်ခွဲးတၢ်ကြးတၢ်ဘၣ်လၢကဒီးန့ၣ်ဘၣ် တၢ်ကိၢ်ခါ ဖိသၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲ P-EBT တၢ်မၤစၢၤလဲၣ်.

A: Vermont ဟံၣ်ဖိဃီဖိဒီးန့ၣ်ဘၣ် 3SquaresVT တၢ်မၤစၢၤဘၣ်ဃးဖိသၣ်သးနံၣ်ဆူန့ၣ်ဆူအဖီလၢာ်တဖၣ်ဖဲလၢတၢ်ကိၢ်ထီၣ်သီကတီၢ် (လၢယူၤလံၤ ဒီး/ မ့တမ့ၢ်အီၤကူး 2021)န့ၣ် ကဒီးန့ၣ်ဘၣ်တၢ်ကိၢ်ခါဖိသၣ်တၢ်မၤစၢၤလၢလၢပွဲၤပွဲၤန့ၣ်လီၤ.

Q5: ဖိသပ်တင်ကွပ်ထွဲ P-EBT တင်မၤစၢၤအံၤန့ၣ်ထဲလဲၣ်.

A: ဖိသပ်တင်ကွပ်ထွဲ P-EBT တင်မၤစၢၤန့ၣ် ဒ်သိးလိာ်သးဒီး ကို P-EBT တင်လီၤဆီအဘူးအလဲ လၢအမ့ၢ်ဝဲ တၢၤန့ၣ် \$71.61 လၢတလၢစုာ်စုာ် စးထီၣ်လၢ အီးကထိဘၢၣ် 2020 – လၢဖ့ၣ်တြၢၤအါရံၤ 2021န့ၣ်လီၤ. တင်အဘူးအလဲလၢ လၢမၢ်ရှး - လၢယူၤ 2021 န့ၣ်စ့ၤဝဲ မ့ၢ်လၢ ကို P-EBT အဘူးအလဲ စ့ၤလီၤ ဖဲကိုသ့ၣ်တဖၣ် ကွၢ်အီးထီၣ်ကိုလၢတင်ထီၣ်ကိုလၢနီၢ်ကစၢ်အါထီၣ် ဖဲတင်ကိာ်ထီၣ်သီကတီၢ်န့ၣ်လီၤ -

- o လၢမၢ်ရှး \$38.19
- o လၢအ့ၢ်ဖျၢၣ် \$37.51
- o လၢမ့ၢ် \$33.42
- o လၢယူၤ \$30.69

ဖိသပ်လၢန့ၢ် P-EBT ဖိသပ်တင်ကွပ်ထွဲတင်မၤစၢၤတဖၣ် ကဒီးန့ၢ်ဘၣ်စ့ တလၢဘၣ်တလၢ စးထီၣ်လၢ လၢအီးကထိဘၢၣ် 2020 ပၢၢ်တုၤ လၢယူၤ 2021, မ့တမ့ၢ် လၢအလီၢ်ခံကတၢၢ်တလၢဖဲတင်ဆဲးန့ၣ်လီၤဟံၣ်ဖိဃီဖိ 3SquaresVT, တသီဂ့ၤတသီဆိန့ၣ်အန့ၣ်သ့န့ၣ်လီၤ.

Q6: တင်ကိာ်ခါဖိသပ်တင်ကွပ်ထွဲ P-EBT တင်မၤစၢၤအံၤန့ၣ်ထဲလဲၣ်.

A: တင်မၤစၢၤဟံၣ်ဖိခဲလၢၢ်လၢ တင်ကိာ်ခါဖိသပ်တင်ကွပ်ထွဲ P-EBT မ့ၢ် \$375 လၢဖိသပ်တၢၤစုာ်စုာ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တင်ကိာ်ခါဖိသပ်တင်ကွပ်ထွဲ P-EBT မ့ၢ်တင်မၤစၢၤလၢတင်ဟ့ၣ်ဖိအီၤတဘျီဃီ လၢတင်ကိာ်ခါလၢယူၤလံးဒီးလၢအီၤကူး ဒီးတဒ်သိးလိာ်သးဒီးညီန့ၢ်တလၢတဘျီတင်ကွပ်ထွဲဖိသပ်တင်မၤစၢၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

Q7: ဖိသပ်တင်ကွပ်ထွဲ P-EBT ဒီးတင်ကိာ်ခါဖိသပ်တင်ကွပ်ထွဲ P-EBT တင်မၤစၢၤအံၤ တင်ကစးထီၣ်ဟ့ၣ် အခါဖဲလဲၣ်.

A: တင်မၤစၢၤတၢၤတဘျီ (လၢအီးကထိဘၢၣ် 2020 - လၢမ့ၢ် 2021) အံၤ, တင်ကစးထီၣ်ဟ့ၣ်ဖဲ လၢယူၤလံး/လၢအီၤကားထီၣ် 2021 န့ၣ်လီၤ. တင်မၤစၢၤလၢလၢယူၤ 2021 န့ၣ် တင်ကစးထီၣ်ဟ့ၣ် ဖဲလၢဖဲပထုဘၢၣ်အလၢၢ်2021, တဘျီဃီဃုာ်ဒီး တင်ကိာ်ခါဖိသပ်တင်ကွပ်ထွဲ P-EBT တင်မၤစၢၤန့ၣ်လီၤ. မ့ၢ်န့ၢ်မ့ၢ်သီတဖၣ်ဆီတလဲသးသ့အဃီ, ဝံသးစူၤ သမံသမိးကွၢ်လၢတင်ဂ့ၢ်တကျိၤအိၣ်အလီၢ်လၢတင်မၤသီထီၣ် FAQs အဂီၢ်တက့ၢ်.

Q8: ယဟံၣ်ဖိဃီဖိအံၤမ့ၢ်ကြၢၤဝဲဘၣ်ဝဲဒါန့ၣ်ယကယုသ့ၣ်ညါအီၤဒဲလဲၣ်.

A: မျက်နှာပြင်ကွပ်ကဲတိုက်ပေးသူ (ESD) ကဆာတင်ဝဲဒ်မုဒ်နဖိအံကြားဒီးန့တင်မၤစၢၤ, ဒ်တင်ဂ့ၢ်တင်ကျိၤလၢတင်ဟံၣ်ဖျါလၢထးအသီးန့ၣ်လီၤ. နမ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်လၢနကဒီးန့ၣ်ဘၣ်န့ၣ်, နကန့ၣ်ဘၣ်လံာ်ပရၢလၢ ESD လၢအရဲပုးဝဲဒ်နကန့ၣ်တၢ်မၤစၢၤဒ်လဲၣ်ဒီးဖဲလဲၣ်န့ၣ်လီၤ.

Q9: ပမ့ၢ်ကြားမ့ၢ်ဘၣ်န့ၣ်, ပကဒီးန့ၣ်တၢ်မၤစၢၤဒ်လဲၣ်.

A: ဖိသၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲ P-EBT တၢ်မၤစၢၤတဖၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အီၤလၢ EBT ခးလၢဘၣ်တၢ်တ့အီၤလၢနဟံၣ်ဖိယီဖိ 3SquaresVT တၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

Q10: တၢ်ဟံးန့ၣ်မူဒါဖိသၣ်အံၤတၢ်နီဖးအီၤလၢဟံၣ်ခံၣ်ဖျါအဘၢၣ်စၢၤန့ၣ်လီၤ. မတၢ်တဂၤကန့ၣ်ဘၣ်တၢ်မၤစၢၤလဲၣ်.

A: တၢ်မၤစၢၤတဖၣ်တၢ်ကဆၢအီၤဆူပုၤလၢတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်ဒ်အမ့ၢ်ဟံၣ်ခိၣ်လၢ 3SquaresVT ခိဖျိ ESDန့ၣ်လီၤ.

Q11: လၢတၢ်စူးကါတၢ်မၤစၢၤသ့ၣ်တဖၣ်အံၤအဖိခိၣ်န့ၣ်ယပူၤတၢ်မၤန့ၣ်လဲၣ်.

A: ကွၢ်တၢ်အိၣ်တၢ်အီၤလၢ [တၢ်ပုၤအီၤသ့ၣ်အမံၤကွဲးရဲၣ်](#) ဖဲ USDA ဟံၣ်ယဲၤသန့အလီၤတက့ၢ်.

Q12: ယသူ EBT ခးအံၤသ့ၣ်လၢတၢ်လီၢ်ဖဲလဲၣ်.

A: နစူးကါတၢ်အံၤသ့ၣ်လၢနကပူၤတၢ်အိၣ်တၢ်အီၤဖဲတၢ်လီၢ်လၢအတူၢ် လီၢ် 3SquaresVT န့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤပၣ် ဃုာ်ဒီးပနံၣ်ရိကျး, ကျးဖးဒိၣ်, ကျးလၢတၢ်ပုၤတၢ်ညီ, ဒီးပုၤထူစံာ်ဖိကျးဖဲ Vermont ပူၤန့ၣ်လီၤ. မၤလိအါထီၣ်ဘၣ်ဃး DCF ဖဲ [EBT ဟံၣ်ယဲၤသန့](#)တက့ၢ်.

Q13: ယတအိၣ်ဒီးယဖိလၢဖိသၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲအလီၢ်ဘၣ်. ယကဒီးန့ၣ်တၢ်မၤစၢၤဒါ.

A: သ့ဝဲလီၤ. ဖိသၣ်လၢသးနံၣ်အိၣ်ဃုာ်န့ၣ်ဆူအဖိလၢတဖၣ်ဒီးပုၤလၢဒီးန့ၣ်ဘၣ် 3SquaresVT တဖၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်ကြားတၢ်ဘၣ်လၢကန့ၣ်ဘၣ်တၢ်မၤစၢၤလီၤ.

Q14: ယအိၣ်ဒီးဖိသၣ်အဂၤတဖၣ်လၢအသးနံၣ်အါန့ၣ်ဃုာ်န့ၣ်လီၤ.

အဝဲသ့ၣ်တဖၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်လၢကဒီးန့ၣ်ဘၣ်ဖိသၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲ P-EBT တၢ်မၤစၢၤဒါ.

A: တန့ၢ်ဘၣ်. တၢ်မၤစၢၤအံၤအိၣ်ဒ်ထဲလၢအဒီးန့ၣ် 3SquaresVT ဒီးသးနံၣ်ဃုာ်န့ၣ်ဆူအဖိလၢတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤကွၢ် P-EBT FAQs လၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဆူညါ ဘၣ်ဃးတၢ်မၤစၢၤလၢအဘၣ်ဂီၢ်ဒီးကိဖိသးနံၣ်တက့ၢ်.

Q15: ယမ့ၢ်တလီၢ်ကိတၢ်မၤစၢၤအံၤန့ၣ်တၢ်မၤန့ၣ်ကဲထီၣ်သးလဲၣ်.

A: တပ်ဟ်ဖျိန်မၤသကိးအံၤမ့ၢ်တၢ်မုၢ်သးမၤကလီၤန့ၣ်လီၤ. နမ့ၢ်ဟ်လီၤနသးနတမၤသကိးတၢ်ဘၣ်န့ၣ်, တဘၣ်သူတၢ်မၤစၢၤတၢ်ဟ့ၣ်အါထီၣ်တၢ်မၤစၢၤလၢန 3SquaresVT EBT ခးအပူၤတဂ့ၤ.

Q16: P-EBT တၢ်မၤစၢၤတဖၣ်ပမ့ၢ်တသူအီၤန့ၣ်အန့ၣ်တလၢသးသ့ၤ.

A: သ့ဝဲလီၤ. P-EBT တၢ်မၤစၢၤတဖၣ်အန့ၣ်ကတလၢသးဖဲတၢ်မ့ၢ်တသူအီၤလၢ 274 သီအတီၢ်ပူၤန့ၣ်လီၤ.

Q17: ယအိၣ်ဒီးတၢ်သံကွၢ်တဖၣ်လီၤ. ယကဘၣ်မၤလိအါထီၣ်ဖဲလဲၣ်.

A: လဲၤန့ၣ်လီၤဖဲ <https://dcf.vermont.gov/esd/covid19/P-EBT> မ့တမ့ၢ်ကိး 1-800-479-6151 တၢ်ဃုထၢ 7 လၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဆူညါအဂီၢ်တက့ၢ်.

